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Radna Powiatu Nowodworskiego 

W związku z pytaniami z jakimi zwróciła się Pani pisemnie w sprawie dotyczącej 

komunikacji publicznej dla mieszkańców gminy Leoncin a miastem Nowy Dwór Mazowiecki 

uprzejmie informuję, że sporządzenie planu dotyczącego potrzeb komunikacji powinno być 

realizowane poprzez zawarcie porozumień powiatowo - gminnych przy udziale Wójtów i 

Burmistrzów w celu współfinansowania deficytowych połączeń. 

Pragnę nadmienić, że ostatnie projekty regulacji prawnych w zakresie zmiany ustawy o 

publicznym transporcie zbiorowym regulują planowanie sporządzanie planów, 

transportowych oraz nakładają obowiązek na gminy i związki międzygminne, a co za tym idzie 

również badanie i analizowanie potrzeb mieszkańców na danym obszarze. Natomiast 

projektowane przepisy ustawy o funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej wprowadzają istotne, korzystne zmiany w zakresie finansowania 

przewozów o charakterze użyteczności publicznej, które mają na celu wprowadzić mechanizm 

wsparcia organizatorów transportu. Powodem przede wszystkim wprowadzenia rozwiązań 

przewidzianych w projekcie ww. ustawy jest zapewnienie dostępności autobusowego 

publicznego transportu dla obywateli. 

W celu usprawnienia w funkcjonowaniu komunikacji zbiorowej Powiat Nowodworski 

jest otwarty na sugestie, zmiany i współpracę oraz dołoży wszelkich starań by rozwiązać 

problem w miarę posiadanych środków finansowych. 
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